
Müftülük Mutad
personel toplantısı
yapıldı

Osmaniye İl Müftülüğü
Aralık Ayı Mutad Personel

Toplantısı, İl Müftü vekili Eyüp
Bucan’ın Başkanlığında Bülbül
Camisi’nde gerçekleştirildi.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye'de Boce, Bowling
Dart Federasyonu tarafın-

dan Bocce 1.Kademe Yardımcı
Antrenör Kursu açıldı.

� Sayfa 5’te

Osmaniye Kadirli ilçesinde
Kaymakam Erdinç Dolu,

Başkanlığında Çocuk Hizmetleri
İlçe Koordinasyon Kurulu top-
lantısı yapıldı.toplantıda, çocuk-
lara yönelik koruyucu ve
destekleyici tedbir kararları gbi
konular konuşuldu.� Sayfa 2’de...

Tescilli Kadirli turpunda
hasat dönemi başladı

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye'de yetiştirildiği ilçenin adıyla tescillenen Kadirli turpu, hasat dö-
neminde kilogramı 10-15 liradan satılıyor.Türkiye'nin turp üretiminin büyük

kısmının gerçekleştirildiği Kadirli'de coğrafi işaret tescilli turpun hasadına baş-
landı.Tarım işçilerince tarlalardan toplanan turplar, Savrun Çayı'nda yıkanıp top-
rağından arındırılıyor.Boyutlarına göre ayrıldıktan sonra paketlenen ürünler,
kilogramı 10-15 liradan alıcı buluyor.Turp rekoltesinin, verimdöneminin sıcak geç-
mesi ve yağışların az olması nedeniyle geçen yıla oranla yüzde 34 düşüşle 105 bin
ton olması bekleniyor.Kadirli Ziraat Odası 2. Başkanı Mustafa Serin, turp yetişti-
riciliğinin ilçede 5 bin kişiye istihdam sağladığını söyledi.Üretici Mustafa İlker Öz
de rekoltenin düştüğünü ifade ederek, "Geçen yıl turpun kilogramı 5 liraydı şu an
10-15 lira arasında. Bu sene 1000 dekar alanda ekim yaptık. Verimimiz düştü ancak
fiyat yüksek olunca yüzümüz güldü." diye konuştu. � Sayfa 3’te...

Çocuk hizmetleri
masaya yatırıldı

Osmaniye Milli Eğitim Müdür-
lüğü Ar-Ge birimi tarafından

Duvarsız Sınıflar Projesi tanıtım top-
lantısı Düziçi ilçesinde devam e�i.
Proje koordinatörleri Nail Dayanç ve
Mehmet Karip, ilçedeki anaokulu ve
bünyesinde anasınıfı bulunan orta-
okul, lise müdürleri ve öğretmenleri
katılımı ile Cansan Hacı Bedirhan Can
İlkokulu toplantı salonunda ya-
pıldı.Proje koordinatörü Nail Dayanç,

projenin amacının, doğal malzemeleri
ders materyallerine dönüştürüp, eği-
timi sınıf içi - dışı doğal ortamları kul-
lanarak işleyip akademik başarıyı
artırmak ve doğa bilinci gelişmiş eko-
lojik bireyler yetiştirebilmek olduğunu
söyledi. Proje ile ilgili bilimsel bir ça-
lışma ortaya koymaya çalıştıklarını, bu
çalışmayı ise Korkut Ata Üniversitesi
öğretim görevlileri ile yaptıklarını be-
lir�i.

� Sayfa 3’te...

Duvarsız sınıfların sayısı artıyor
Bocce Antrenörlük
Kursu Açıldı

Kontrolden çıktı,
galerideki
araçlara çarptı

Osmaniye’de yoldan çıkan
pikap, oto galeride bulunan 5

otomobile çarptı.Kazayı sürücü
hafif yaralarla atlatırken, 5 otomo-
bil zarar gördü. Kaza anı ise gü-
venlik kameralarına yansıdı.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye’nin Kadirli ilçesinde dünyanın en iyi 50 öğretmeni arasına giren ilk Türk öğretmen
olan Dilek Livaneli, tecrübelerini paylaştı. Prof.Dr.Turan Güven Kültür ve Sanat merkezinde

gerçekleştirilen söyleyişe ilçedeki eğitimciler yoğun ilgi gösterdi.Samsun’daKumköy İlköğretimOku-
lu’nda gerçekleştirdiği çalışmalardan bahseden Livaneli, ders saatleri dışında da köy halkı ve köy
okulunda okuyan çocuklar için farkındalık oluşturacak çalışmalar yaptığını belir�i.Kadirli Kayma-
kamı Erdinç Dolu, programın sonunda Livaneli’ye plaket takdim e�i. � Sayfa 2’de...

Dilek Livaneli, dünyanın en iyi 50 öğretmeni arasında
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Osmaniye Bele-
diye Başkanı İbra-
him Çenet, 18
mahallede yapımı
devam eden alt yapı
projesini çok kısa sü-
rede bitireceklerini
belir�i.

Çenet, öğretmen-
evinde düzenlenen
Toplumsal Cinsiyet
Eşitliği eğitim prog-
ramında yaptığı
açıklamada, ken�eki
38 mahallede yaşa-
nan sıkıntıları bil-
diklerini ve bunların
tamamını çözecek

güçleri olduğunu
aktardı.Dünya Ban-
kası finansmanı ve
İller Bankası'nın ko-
ordinatörlüğünde,
Osmaniye Beledi-
yesi tarafından ya-
pımı devam eden
içme suyu ve kanali-
zasyon ha�ı projesi
hakkında katılımcı-
lara bilgi aktaran Be-
lediye Başkanı
İbrahim Çenet, şun-
ları kayde�i:

“Hemşeri leri -
mizden ve devleti-
mizden aldığımız

güçle hızla devam
e�iğimiz altyapı
projemiz, her ne
kadar mekanik ve
teknik unsurlar vası-
tasıyla devam etse
de sonuç olarak
insan hayatına do-
kunuyoruz.Muhtar-
larımızla işbirliği
içerisinde yerel yö-
netim olarak özenle
yürü�üğümüz saha
çalışmalarımızın
yanı sıra bu eğitim-
lerle de iletişim ve
takım çalışması be-
cerilerini artırmayı

hedefliyoruz. Sun-
duğumuz hizmetle-
rin yapımı sırasında
olası aksaklıklarda
kadınlar ve erkekler
bu durumdan farklı
şekillerde etkilenir.
Toplumsal cinsiyet
rolleri itibariyle ça-
lışmalar esnasında
oluşabilecek aksa-
malardan en çok ka-
d ı n l a r ı n
etkilendiğini biliyo-
ruz. Bu eğitimler sa-
yesinde toplumsal
cinsiyete dair bakış
açısını tekrar gözden

geçirerek vermiş ol-
duğumuz hizmet-
lere değer
katacağız.”

Çenet, alt yapı
projesinin çok kısa
zaman içerisinde
bitirileceğine dik-

kat çekti.
Her geçen gün iş-

leri daha da hızlan-
dırdıklarını anlatan
Çenet, şöyle devam
e�i:

“Bahse�iğimiz
tüm mahallelerimiz
başta olmak üzere
Osmaniyemizde üst
yapıyı da hızlıca bi-
tireceğiz. Toplamda
38 mahallemiz var.
Her mahallemizde
kadınlarımız başta

olmak üzere hemşe-
rilerimizin yaşadık-
ları sıkıntıları çok iyi
biliyoruz. Ama işi-
miz zor değil, bunla-
rın tamamını
çözecek gücümüzde
var. Sadece sorunları
çözmekle kalmaya-
cak, vatandaşlarımı-
zın hak e�ikleri en
güzel yatırımları
kullanıma sunaca-
ğız. Hem sahada
hem masada üreti-
yoruz, durmaksızın
çalışıyoruz”

Konuşmanın ar-
dından katılımcılara
Toplumsal Cinsiyet
Eşitliği Eğitimi ve-
rildi. Osmaniye

Belediyesi

Osmaniye Ka-
dirli ilçesinde Kay-
makam Erdinç
Dolu, Başkanlı-
ğında Çocuk Hiz-
metleri İlçe
Koordinasyon Ku-

rulu toplantısı ya-
pıldı.

İlçe Sosyal Hiz-
met Merkezi Mü-
d ü r l ü ğ ü n d e
düzenlenen toplan-
tıda, çocuklara yö-

nelik koruyucu ve
destekleyici tedbir
kararları, kurumla-
rın gerçekleştirdiği
faaliyetler ve ku-
rumlar arası koordi-
nasyon, suça

sürüklenen çocuk-
lar hakkında alına-
cak önlemler ve
yapılması planla-
nan çalışmalar, aile
ve çocuklara yöne-
lik gerçekleştiril-

mesi düşünülen
sosyal faaliyetler, il-
çede meydana
gelen ve suç teşkil
eden olaylarda ku-
rumların üzerine
düşen sorumluluk-
lar ve yapılan çalış-
malar gibi konular
görüşüldü.

Toplantıya, Kay-
makam Adayı Mu-
hammet Hasan
Kukuş, İlçe Emniyet
Müdürü Tarık Esat
Kahveciler, Jan-
darma Komutanı
Binbaşı Emre Eker,
İlçe Müftüsü İbra-
him Akyüz, Sosyal
Hizmet Merkezi

Müdiresi Havva
Demir Mor, İlçe
Sağlık Müdürü
Mustafa Ozan Öz-
kale, Milli Eğitim
Müdürü İlyas Tap-
sız, Nüfus Müdürü
Fuat Pala, Dene-
timli Serbestlik Mü-
dürü Seydi DAĞLI,
Gençlik ve Spor
Müdür V. Ali Ba-
kıcı, Osmaniye Baro
Temsilcisi Zahide
Gökçenli, Belediye
Kültür ve Sosyal
İşler Müdürü
Hakan Semercioğlu
ve ilgili birim yetki-
lilerinin katıldı.

Kaymakamlık

Osman i ye ’d e
yoldan çıkan pikap,
oto galeride bulu-
nan 5 otomobile
çarptı.

Kaza, Düziçi il-
çesi Muhsin Yazıcı-
oğlu Bulvarı'nda
meydana geldi.
Sinan K. idaresin-
deki 06 E 2503 pla-
kalı pikap, yağmur
nedeniyle kayganla-
şan yolda sürücü-
nün direksiyon
hakimiyetini kay-
betmesi sonucu yol
kenarında bulunan
5 otomobile çarpa-
rak durdu.

Kazayı sürücü

hafif yaralarla atla-
tırken, 5 otomobil
zarar gördü. Kaza
anı ise güvenlik ka-
meralarına yansıdı.

Oto galeri sahibi
Ahmet Sarıçiçek,
araçların sürücü-
nün uçuruma düş-
mesini engelleğini
belir�i. İlk başta sesi
d u yduk l a r ı n d a
deprem olduğunu
sandıklarını söyle-
yen Sarıçiçek, "Müş-
terimle içeride
pazarlık halindey-
dim, bir araç almış-
tım. O anda bir
gürültü duyduk.
Zaten daha önce ya-

şadığımız deprem
felaketinden dolayı
bizde deprem kor-
kusu vardı. Çok sert
bir gürültü geldi,
biz deprem oluyor
sandık. Bir aracın
kayarak araçları-
mıza çarptığını gör-
dük. Bunlar
kampanyalı araçla-
rımızdı vatandaşa
hizmet için. 5 aracı-
mız zarar görmüş.
Kaza yerine gi�ik,
şoförün kapısını
açtık, sıkıntı yoktu.
Biz sorduk 'İyi
misin?' diye, çok
şükür şoförde bir
şey yok. Bizim 5

aracımız onu bir
nevi kurtarmış, ar-
kası uçurumdu.
Arka taraf uçurum,
düşseydi belki de
canına mal olacaktı.
Çok şükür en azın-

dan araçlarımız onu
korudu. Biz maddi
zarar görsek de
benim araçlarım o
adamın canını kur-
tardığı için ona sevi-
niyoruz. Yani en

azından can kaybı-
mız olmadı çok
şükür. Maddi hasar
olsa da sıkıntı değil,
yapılır, mal yerine
gelir" dedi.

Kaynak: İHA

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
dünyanın en iyi 50
öğretmeni arasına
giren ilk Türk öğret-
men olan Dilek Li-

vaneli, tecrübelerini
paylaştı.

Prof.Dr.Turan
Güven Kültür ve
Sanat merkezinde
gerçekleştirilen söy-

leyişe ilçedeki eği-
timciler yoğun ilgi
gösterdi.

Samsun’daKum-
köy İlköğretimOku-
l u ’ n d a
gerçekleştirdiği ça-
lışmalardan bahse-
den Livaneli, ders
saatleri dışında da
köy halkı ve köy
okulunda okuyan
çocuklar için farkın-
dalık oluşturacak
çalışmalar yaptığını
belir�i.

Öğrencilerinin
hayata daha pozitif
ve donanımlı katıl-

maları için çok sa-
yıda farklı proje ge-
l i ş t i r d i ğ i n i
kaydeden Livaneli,
bir çok öğrencisini
ilk defa buz pateni,
opera, sinema ve ti-
yatro gibi etkinlik-

lerle tanıştırdığını,
köyde okuma
yazma bilmeyen ka-
dınlar için çeşitli
kurslar düzenledi-
ğini, kadınlara yö-
nelik devlet ve özel
sektör desteği ile bir

ayakkabı atölyesi
açtığını da anla�ı.

Kadirli Kayma-
kamı Erdinç Dolu,
programın sonunda
Livaneli’ye plaket
takdim e�i.

Kaymakamlık

Dilek Livaneli, dünyanın en iyi 50
öğretmeni arasında

Türkiye İhracatçılar Mec-
lisi (TİM) Başkan Vekili Adil
Pelister, temizlik ve kişisel
bakım ürünlerinin de yer al-
dığı kozmetik sektörünün yılı
3 milyar dolarlık ihracatla ka-
patacağını, gelecek yıl için ise
3,2 ya da 3,3 milyar dolarlık
ihracatı hedeflediklerini söy-
ledi.

Kozmetik Üreticileri ve
Araştırma Derneğince orga-
nize edilen 8. Uluslararası
Kozmetik Kongresi, yerli ve
yabancı sektör profesyonelle-
rini Antalya'da Belek Turizm
Merkezi'ndeki bir otelde bu-
luşturdu.

İstanbul Kimyevi Madde-
ler ve Mamulleri İhracatçılar
Birliği (İKMİB) Başkanı da
olanAdil Pelister, buradaAA
muhabirine yaptığı açıkla-
mada, Türkiye'nin ihracatın-
dan kimya sektörünün yüzde
14'e yakın bir pay aldığını
söyledi.

Türkiye'nin en fazla ihra-
cat yapan sektörlerden biri-
nin kimya olduğunu aktaran
Pelister, "Kimya sektörü, 16
alt grubuyla ülke ekonomi-
sine katkıda bulunmaya
devam ediyor. Yaklaşık 32
milyar dolar gibi bir rakamla
2024'ü kapatacağız. Bunun
içinde temizlik ve kişisel
bakım ürünlerinin yer aldığı
kozmetik sektörü de önemli
bir alan teşkil ediyor." diye
konuştu.

Kozmetik ihracatında
uçucu yağlar ile sabun gru-
bunun önemli bir paya sahip
olduğunu belirten Pelister, bu
gruptan yaklaşık 1,9 milyar
dolarlık ihracat gerçekleştiril-
diğini kayde�i.

Pelister, sektörün her

geçen yıl büyüme kayde�i-
ğini, İKMİB olarak da ihraca-
tın artırılması noktasında
çalışmalar yaptıklarını vur-
gulayarak, "Kozmetik sek-
törü olarak 200'e yakın ülkeye
ürün satıyoruz. İhracatın
büyük bir bölümünü Avrupa
ülkelerine yapıyoruz, son yıl-
larda Orta Asya, Orta Doğu,
Güney ve Orta Amerika ile
Kuzey Afrika ülkeleri de ön
plana çıkmaya başladı." dedi.

- "Yüzde 50 büyümeyi he-
defliyoruz"

İhraca�a dijitalleşmeye ve
e-ticarete önem verdiklerini
aktaran Pelister, firmaları bu
alanlara doğru yönlendirdik-
lerini ifade e�i.

Sektör olarak 2025'ten
umutlu olduklarını dile geti-
ren Pelister, şunları söyledi:

"Kozmetik sektörü her
sene bir büyüme trendi
içinde. Kimya sektöründe
2030 yılı için 50 milyar dolar-
lık bir ihracat öngördük. Yak-
laşık yüzde 50'lik bir
büyümeyi hedefliyoruz, önü-
müzdeki 5 sene içinde. Bunu
yakalayabilmemiz için Ar-Ge
çalışmalarını iyi yapmamız
lazım. Uzak coğrafyalara
önem vermemiz lazım.Avus-
tralya, GüneyAmerika, Uzak
Asya ve Çin önemli pazarlar.
Bunları mercek altına alma-
mız lazım. Bunlar zor işler
ama biz zoru başaran bir mil-
letiz."

Geçen yılı 2,7 milyar dolar
ihracatla kapa�ıklarını hatır-
latan Pelister, "Kozmetik sek-
törü bu yılı 3 milyar dolarla
bitiriyor, 2025 için ise 3,2 ya
da 3,3 milyar dolarlık bir ih-
racat hedefliyoruz." dedi.

Kaynak: AA

Kozmetik sektörü 2024'ü 3 milyar
dolarlık ihracatla kapatacak

Altyapı projesinde sona gelindi

Kontrolden çıktı, galerideki araçlara çarptı

Çocuk hizmetleri masaya yatırıldı
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Mersin'in Tarsus
ilçesi Ardıçlı (Ken-
zin) köyünde ço-
banlık yapan bir
kişi Türk Malları
Haftasında öğrenci-
lere sucuk ekmek
dağı�ı. Çamalan
Şehit Burhan Yıldı-

rım İlkokulu/ Orta-
okulu öğrencileri
için "Tutum, Yatırım
ve Türk Malları
Haftası" etkinlikleri
kapsamında hayır-
sever Osman Nihat
Yalçın 20 kilo e�en
yaptığı sucuk ek-

mekleri ikramda
bulundu.

20 Yıldır çoban-
lık yapan Nihat Yal-
çın’a okul müdürü
Yahya Şimşek ve
öğretmenler, öğren-
ciler teşekkür e�i.

Kaynak: İHA

Çobandan öğrencilere sucuk ekmek ikramı

Osman i ye ' d e
yetiştirildiği ilçenin
adıyla tescillenen
Kadirli turpu, hasat
döneminde kilo-
gramı 10-15 liradan
satılıyor.

T ü r k i y e ' n i n
turp üretiminin
büyük kısmının
gerçekleştirildiği
Kadirli'de coğrafi

işaret tescilli tur-
pun hasadına baş-
landı.

Tarım işçilerince
tarlalardan topla-
nan turplar, Savrun
Çayı'nda yıkanıp
toprağından arın-
dırılıyor.

B o y u t l a r ı n a
göre ayrıldıktan
sonra paketlenen

ürünler, kilogramı
10-15 liradan alıcı
buluyor.

Turp rekoltesi-
nin, verim dönemi-
nin sıcak geçmesi
ve yağışların az ol-
ması nedeniyle
geçen yıla oranla
yüzde 34 düşüşle
105 bin ton olması
bekleniyor.

Kadirli Ziraat
Odası 2. Başkanı
Mustafa Serin, turp
yetiştiriciliğinin il-
çede 5 bin kişiye is-
tihdam sağladığını
söyledi.

Mevsimin sıcak
geçtiğini belirten
Serin, "Kadirli tur-
punun ülkeye geti-
risi çok yüksek. Bu

sene fiyatlar çok iyi
ancak verimde
maalesef kuraklığa
bağlı düşüş var. İn-
şallah daha güzel
günler göreceğiz.
Ürünün fiyatının
iyi olmasına sevini-
yoruz." dedi.

Üretici Mustafa
İlker Öz de rekolte-
nin düştüğünü

ifade ederek,
"Geçen yıl turpun
kilogramı 5 liraydı
şu an 10-15 lira ara-
sında. Bu sene 1000
dekar alanda ekim
yaptık. Verimimiz
düştü ancak fiyat
yüksek olunca yü-
zümüz güldü."
diye konuştu.

Kaynak: AA

Osmaniye İl
Müftülüğü Aralık
Ayı Mutad Personel
Toplantısı, İl Müftü
vekili EyüpBucan’ın
Başkanlığında Bül-
bül Camisi’nde ger-
çekleştirildi.

İl Müftülüğü

Eğitim Hizmetlerin-
den sorumlu İl
Müftü yardımcısı
Seher Yılmaz tara-
fından personele bil-
gilendirme yapıldı.

Toplantıda Şube
Müdürleri de katı-
lım sağlayıp, alanları

ile alakalı bilgilen-
dirme yaptı.

Diyanet İşleri
Başkanlığınca gön-
derilen yazı ve tali-
matlar ile İl
Müftülüğü tarafın-
dan alınan kararlar
dile getirildi.

Toplantıda Te-
rörleMücadele Şube
Müdürlüğünde gö-
revli personel tara-
f ı n d a n
"Bilgilendirme ve
Önleme Faaliyetleri"
(BÖF) kapsamında
konferans verildi.

Kentmerkezinde
görev yapan din gö-
revlilerimize yönelik
"Terörü Hep Birlikte
Durdurabiliriz" pro-
jesi kapsamında
“terör nedir, terör
örgütlerinin eleman
temin etme yöntem-

leri, dini istismar
eden terör örgütleri,
terör örgütlerinin
din istismarı konula-
rında 1. oturumda
153 din görevlilerine
bilgilendirme ya-
pıldı.

Müftülük

Tescilli Kadirli turpunda hasat dönemi başladı

Antalya'da hazır beton
mikserinin otomobile arka-
dan çarpması sonucunda
meydana gelen trafik kazası
ucuz atlatıldı. Bariyerlere
çarpan otomobilde sıkışan 2
kişi, itfaiye ekipleri tarafın-
dan araçtan çıkarıldı.

Kaza, Manavgat ilçesi
Antalya-Alanya D-400 Kara-
yolu'nda meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre, An-
talya istikametinden Alanya
istikametine gitmekte olan
Ali K.'nın kullandığı 45 PV
838 plakalı Scania marka
hazır beton mikseri, Batı
Side Köprülü Kavşağına gir-
diği sırada aynı istikamette

seyir halinde olan Nuran
K.'nın kullandığı 07 BBA 378
plakalı Suzuki marka otomo-
bile arkadan çarptı. Çarpma-
nın şiddetiyle yolun
sağındaki çelik bariyerlere
çarpan otomobilde sıkışan
otomobil sürücüsü Nuran K.
ve Esmanur İ., Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi itfaiyesi
Manavgat birimine bağlı
kurtarma ekibi tarafından
otomobilden çıkarıldı. Sağlık
ekibinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından ambu-
lansla hastaneye kaldırılan
yaralıların hayati tehlikeleri-
nin bulunmadığı öğrenildi.

Kaynak: İHA

Beton mikseri otomobile
arkadan çarptı: 2 yaralı

Osmaniye Milli
Eğitim Müdürlüğü
Ar-Ge birimi tarafın-
dan Duvarsız Sınıf-
lar Projesi tanıtım

toplantısı Düziçi il-
çesinde devam e�i.

Proje koordina-
törleri Nail Dayanç
veMehmet Karip, il-

çedeki anaokulu ve
bünyesinde anasınıfı
bulunan ortaokul,
lisemüdürleri ve öğ-
retmenleri katılımı
ile Cansan Hacı Be-
dirhan Can İlkokulu
toplantı salonunda
yapıldı.

Proje koordina-
törü Nail Dayanç,
projenin amacının,
doğal malzemeleri
ders materyallerine
dönüştürüp, eğitimi
sınıf içi - dışı doğal
ortamları kullanarak
işleyip akademik ba-
şarıyı artırmak ve

doğa bilinci gelişmiş
ekolojik bireyler ye-
tiştirebilmek oldu-
ğunu söyledi.

Proje ile ilgili bi-
limsel bir çalışma or-
taya koymaya
çalıştıklarını, bu ça-
lışmayı ise Korkut
Ata Üniversitesi öğ-
retim görevlileri ile
yaptıklarını belir�i.

Proje öncesi ve
sonrasında uygula-
nacak anketler, yazı-
lacak makaleden
bahse�i. Projenin
uygulanması ve yü-
rütülmesi aşamala-

rında her türlü des-
teğe açık oldukla-
rını söyledi.

Proje koordina-
törü Mehmet Karip
ise Duvarsız Sınıflar
projesi içerisinde
yer alan atölyeler ve
atölyeler içerisinde
yer alabilecek örnek
ma t e r ya l l e r d en
bahse�i.

K u r u l a c a k
atölye sayısının
okul ve bahçe im-
kanları doğrultu-
s u n d a
p l an l anmas ın ın
önemini anla�ı.

Proje ile kurulan
Instagram sayfası-
nın takip edilmesi
ve burada yayınla-
mak üzere fotoğraf
ve video gönderme-
lerini istedi.

Okul bahçesinde
hazırlıkları yapılan
atölyeler gezilerek
öğretmenler tarafın-
dan bilgiler verildi.

Öğretmenlerin
ve okul müdürleri-
nin soruları cevap-
landıktan sonra
toplantı sona erdi.

İl Milli Eğitim
Müdürlüğü

Duvarsız sınıfların sayısı artıyor

Sinüzitin nedenleri ve tedavisine
ilişkin değerlendirme

Medipol Bahçelievler
Hastanesi Kulak Burun
Boğaz Hastalıkları Uzmanı
Op. Dr. Mustafa Burak
Üstün, sinüzitin üst solunum
yolu enfeksiyonları sonrası
gelişebilen yaygın bir hasta-
lık olduğunu belirterek, te-
davi ve korunma yolları
hakkında bilgi verdi.

Hastaneden yapılan açık-
lamada görüşlerine yer veri-
len Op. Dr. Mustafa Burak
Üstün, sinüslerin yüzde bu-
lunan içi boş ve havayla dolu
olan odacıklar olduğunu ak-
tardı.

Üstün, enfeksiyonlar,
alerjiler ve al�a yatan hasta-
lıkların, sinüslerde iltihap-
lanmaya yol açarak sinüzite
neden olabileceğini vurgula-
yarak, "Bu hastalık, genel-
likle viral üst solunum yolu
enfeksiyonlarının ardından
gelişir ve çoğu zaman ilaç te-
davisiyle tedavi edilebilir.
Ancak bazı hastalarda kro-
nikleşebilir ve cerrahi müda-
hale gerektirebilir."
ifadelerini kullandı.

Sinüzitin üst solunum
yolu enfeksiyonlarından
sonra yaygın olarak görüle-
bilen bir hastalık olduğunu
kaydeden Üstün, "Sinüzit,
genellikle viral gribal enfek-
siyonların ardından gelişir.
Çoğu zaman kendiliğinden
geçer, ancak bazı hastalarda
tedaviye dirençli hale gele-
bilir ve kronikleşebilir. Sinü-
zit tedavisinde ilk
tercihimiz, antibiyotik teda-
visidir. Ancak bu tedavi ye-
tersiz kaldığında,
endoskopik yöntemler kul-
lanarak sinüslerin içindeki
iltihap temizlenir." bilgisini
paylaştı.

Üstün, hastalığın özel-
likle başın ön kısmında ve
göz çevresinde ağrı, burun
tıkanıklığı ve geniz akıntısı
gibi belirtilerle kendini gös-

terdiğini kaydederek, ço-
cuklarda, özellikle okula
yeni başlayanlarda üst solu-
num yolu enfeksiyonları sık
görüldüğüne dikkati çekti.

Enfeksiyonlar da sinüs-
lerde iltihaplanmaya yol
açarak akut sinüzite neden
olabileceğini ifade eden,
Üstün, şunları kaydetti:

"Yetişkinlerde ise alerjik
yapı, bağışıklık sistemi so-
runları ve sık enfeksiyon-
larla karşılaşılan ortamlar
bu hastalığın görülme sıklı-
ğını artırmaktadır. Sinüzit,
sinüslerin iltihaplanması so-
nucu ortaya çıkan bir hasta-
lıkken migren nörolojik bir
rahatsızlıktır. Her ikisi de
baş ağrısına yol açabilir,
ancak doğrudan bir ilişkileri
yoktur. Sinüzit tedavisinde
doğru tedavi uygulanarak
bu ağrıların önüne geçilebi-
lir. Sinüzit tedavisinde cer-
rahi müdahale gerekirse,
endoskopik yöntemlerle
burun içinden yapılan ope-
rasyonlar oldukça etkili ve
genellikle minimal invaziv-
dir. Bu yöntemle sinüslerin
içi temizlenir ve sinüslerin
giriş kanalları genişletilir.
Böylece tekrar enfeksiyon
olursa, cerrahi müdahale ge-
rekmeden tedavi edilebilir."

Sinüziti önlemenin en
önemli yollarından birinin,
hasta insanlarla temastan
kaçınmak ve hijyen kuralla-
rına uymak olduğunun al-
tını çizen Üstün, "Kapalı ve
kalabalık ortamlardan ka-
çınmak, sık sık el yıkamak,
maske kullanmak ve bur-
nun içindeki tıkanıklığı te-
davi etmek, sinüzite karşı
alınabilecek önlemler ara-
sında yer alır. Ayrıca, burun
tıkanıklığı tedavi edilmezse,
bu durum sinüzit gelişimine
zemin hazırlayabilir." değer-
lendirmesinde bulundu.

Kaynak: AA Müftülük Mutad personel toplantısı yapıldı
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Kahramanmaraş'ınAndırın
ilçesinde 40 yıl önce su altında
kalan Kıyıkçı Mahallesi sakini
kadınlar, eskiden ekip biçilen
tarlaları ve mahallelerinde
balık avlıyor.

Kent merkezine 60 kilo-
metre mesafedeki Andırın il-
çesi sınırları içinde yer alan
Kıyıkçı Mahallesi, Aslantaş
Baraj Gölü'nün inşasıyla 40 yıl
önce su altında kaldı.

Mahallelilerden bazıları
Osmaniye ve Kahramanmaraş
başta olmak üzere farklı yer-
lere göç ederken bazıları da
göle birkaç kilometre mesa-
fede yeni kurulan yerleşim ala-
nına taşındı.

Baraj gölü inşa edilmeden
önce geçimlerini tarım yapa-
rak sağlayan mahalle sakinle-
rinden birçoğu, bölgede su
tutulmaya başlanmasıyla ba-
lıkçılık yapmaya başladı.

Kadınların aktif rol aldığı
balıkçılık yörenin en önemli
geçim kaynağı oldu.

Sabahın ilk ışıklarıyla eşle-
riyle göl kıyısına gelen balıkçı
kadınlar, "vira bismillah" diye-
rek teknelerinin motorlarını
çalıştırıyor.

Göle bıraktıkları ağları top-
layan kadınlar, avladıkları
kızıl kanat, dikenli kefal gibi
balıkları kasalara doldurup

toptancılara satıyor.
Balıkçılığın geçim kaynağı

haline geldiği mahallede göle
açılmayan kadınlar da ağ üre-
tiyor, yıpranan veya yırtılan
ağların onarımını yapıyor.

"Balıkçık yaparak
4 çocuk büyü�üm"

Yaklaşık 30 yıldır balıkçılık
yapan 66 yaşındaki Hatice
Kürtül, AA muhabirine, balık-
çılığın güzel yönleri kadar zor
taraflarının da olduğunu belir-
terek, "Günümüz, zamanımız
balıkçılık yaparak ve evimde
bulunan bir ineğin bakımıyla
uğraşarak geçiyor. Şu anda
güzel zamanlar. Yarın bir gün
soğuk olacak, üşüyeceksin, tit-
reyeceksin ve işimiz zorlaşa-
cak. Yazın da sıcak oluyor."
dedi.

Mahalle sakinlerinin nere-
deyse tamamının geçimlerini
balıkçılık yaparak sağladığını,
birçok kadının balıkçılığı mes-
lek edindiğini anlatan Kürtül,
şöyle konuştu:

"Bu iş sabır ve kısmet işi. Bu
meslekle 4 çocuk büyü�üm.
Zor olsa da kolay da olsa bu
mesleği yapmaya devam ede-
ceğiz. Sabah erken saa�e gelip
bir gün önceden a�ığımız ağ-
ları toplamaya başlıyoruz.
Toptancılar gelmeden önce çı-
kartabildiğimizi barajda çıkar-

tamadığımızı eve götürerek
ağlardan ayırmaya devam edi-
yoruz. Bizim bir günümüz
böyle geçiyor. Çalışıyoruz, evi-
mizin ekonomisine katkı sağlı-
yoruz."

Kürtül, avladıkları balık
miktarının her gün aynı olma-
dığını ağların kimi zaman boş
kimi zaman ise beklentilerinin
üzerinde doluluk gösterebildi-
ğini dile getirdi.

Eşinin her zaman yardım-
cısı ve destekçisi olduğunu
kaydeden Mehmet Kürtül de
1984 yılından bu yana eşiyle
balıkçılık yaptığını söyledi.

Balıkçılıkla geçimlerini sağ-
ladıklarını belirten Kürtül,
"Her yıl 1 Nisan'da avlanma
yasağı başlıyor ve 1 Tem-
muz’da sona eriyor. Yılın yarı-
sından fazla bir sürecinde
balıkçılık yapıyoruz. Bu sü-
reçte eşim de bana yardım edi-
yor. Sabah erken saa�e bir gün
öncesinden a�ığımız ağları çe-
kiyoruz. Tu�uğumuz balıkları
ağlardan ayırıyoruz ve balık
toptancısı buradan alıp gidi-
yor." diye konuştu.

- "Ben 75, eşim 80 yaşına
ulaştı yine de suya değiyoruz"

75 yaşındaki Döndü Yiğit
de yaklaşık 30 yıldır balıkçılık
yaptığını ve sabahın ilk ışıkla-
rıyla göle açıldıklarını belir�i.

Balıkçılığın yanında ağ üre-
timi de yaptığını ve bu sayede
4 evladını büyütüp evlendirdi-
ğini söyleyen Yiğit, şöyle
devam e�i:

"Balıkçılık bizim işimiz
oldu. Sabah saat 06.00'da ba-
raja gidiyoruz ve kısmetimizi
arıyoruz. Balıkçılık bizlere
gelir sağlıyor. Ben hem ağ ya-
pıyorum hem de balık tutuyo-
rum. Yaptığım ağları
balıkçılara satıyorum. 4 çocu-
ğum var her biri evlendi, yu-
vadan uçtu. Eşim belinden
ameliyat olduğu için 8 ay gibi
süre onunla ilgilendim ve ba-
lıkçılığa ara vermiştim. Şimdi
eşim sağlığına kavuştu ve yeni
bir kayık aldık. Ben 75, eşim 80
yaşına ulaştı yine de suya de-
ğiyoruz. Çocuklarımızı balık-
çılıkla büyü�ük, evlendirdik."

50 yaşındaki Hilal Yiğit ise
çocukluğundan bu yana ge-
çimlerini balıkçılık yaparak
sağladıklarını anla�ı.

Tutulan balıklar yurt
dışına da gönderiliyor

Balık toptancısı Özkan
Türkmenoğlu da mahalleli ta-
rafından tutulan balıkları baraj
kenarından veya ev ev gezerek
topladıklarını anla�ı.

Tutulan balıkların tüccarlar
aracılığıyla tırlarla yurt dışına
gönderildiğini dile getiren

Türkmenoğlu, şunları kay-
de�i:

"Bu mahallede tutulan ba-
lıkları bizler tüccarlara devre-
diyoruz. Tüccarlar da balıkları
İran, Irak ve Suriye gibi ülke-
lere tırlarla gönderiyor. Balık-
ların bir kısmı yiyecek, gıda
olarak tüketiliyor bir kısmı da
ilaç yapımında kullanılıyor.
Burada her gün aynı oranda
balık tutulmuyor. Balık topla-
maya çıktığımızda gün geliyor
100 kilogram alıyoruz bazı

günlerde ise 500 kilogramdan
fazla balık aldığımız oluyor.
Bu oran barajın durumu ve
hava durumuna göre değiş-
kenlik gösterebiliyor. Tarım
arazisi burada çok fazla yok ve
mahalle halkı genel olarak ba-
lıkçılık yaparak geçimini sağlı-
yor. Burada yaşayan kadınlar
da bu mesleğe katılmış ve
ekmek paralarını çıkartmaya
çalışıyorlar, herkes birbirine
yardımcı olmaya çalışıyor."

Kaynak: AA

Kadın balıkçılar, ağlarını su altındaki eski mahallelerinde atıyor
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Şeb-i Arus'un
751. Yıldönümü se-
bebiyle Eğitimci,
Şair, Yazar Ahmet
Doğru, Şehit Veli
Demiryürek Bilim
ve Sanat Merke-
zinde Bilim ve
Sanat Söyleşileri
kapsamında “Mev-
lâna’nın Şiiri ve Şii-
rimizde Mevlâna”
adı altında bir
sunum gerçekleş-
tirdi.

Mevlana şiirinin
özelliğine, divan
edebiyatı gelene-
ğine değinen
Doğru, Mevla-
na’nın Divan-ı
Kebir, Mesnevi ve
Rubailer adlı eser-
leri üzerinde dura-
rak, eserlerden
hareketle Mev-
lana’nın 180 bin

mısra söylediğini,
şiirle dönemine hu-
zuru ve barışı getir-
diğini belir�i.

Doğru, “Divan-ı
Kebir, onun iç duy-
gularının bir yansı-
madır. Bu yansıma
cennet esintileri be-
raberinde getirmiş-
tir. Mevlânâ’nın şiir
divanı coşkun ga-
zeller, rubailer ve
tercilerle doludur.
Mevlana bu şiirle-
rini sık sık sema ile
ney sesiyle birleşir-
miş ve sema ayin-
leri sırasında dile
getirmiştir” dedi.

Doğru, şiirdeki
Mevlana etkisine
değinirken divan
edebiyatı geleneği
içinde 15. yüzyıldan
itibaren Hüdai Salih
Dede, Rahmî, Fasih

Dede, Nef’i, Neşâtî,
Nâbî, Şeyh Gâlib,
Esrar Dede, Keçeci-
zade İzzet Molla,
Enderunlu Fazıl,
Akif Paşa, Pertev
Paşa, Yenişehirli
Avnî gibi birçok
şairi etkilediğini be-
lir�i. Cumhuriyet
Dönemi’nde de
Yahya Kemal, Asaf

Halet Çelebi,
Nazım Hikmet,
Âşık Veysel, Arif
Nihat Asya, Sezai
Karakoç, Zeki
Ömer Defne, Halit
Fahri Ozansoy, Ha-
lide Nusret Zorlu-
tuna gibi birçok
şairi etkilediğini
vurguladı.

Nazım Hik-

met’in “Ben de mü-
ridinim işte Mev-
lânâ” adlı şiirini de
öğrencilere okuyan
Doğru, “Mevla-
na’nın şiirleri ruhun
sırlarını taşıyan
Nuh’un gemisidir;
kutlu nefesleri, ku-
surlardan uzak du-
rarak tertemiz bir
esintiyle bizlere

s u n m a k t a d ı r .
Huzur arayanlar
için bir anahtar ola-
rak mana âleminin
kapılarını bizlere
aramaktadır” dedi.

Doğru, Mevlana
şiirlerinde alınacak
daha çok dersin,
projenin kendilerini
beklediğini belir�i.

Haber Bülteni

Beefull Büyümeden So-
rumlu Başkan Yardımcısı
AlperArın, elektrikli araçların
sayısı her geçen gün artarken
bu teknolojiye uyum sağlan-
ması için altyapının da gelişti-
rilmesi gerektiğini belirterek,
"Geçtiğimiz günlerde bir site-
nin otoparkında şarj halindeki
aracın alev almasıyla çıkan
yangın, elektrikli araç şarj is-
tasyonlarında doğru donanı-
mın hayati önem taşıdığını bir
kez daha gösterdi." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Şirke�en yapılan açıkla-
maya göre, apartman otopark-
larında elektrikli araçların şarj
edilmesi sırasında yetersiz do-
nanım ve bilinçsizlik nede-
niyle yangın riskleri, can ve
mal kayıpları yaşanabileceğine
dair endişelerin gündeme gel-
mesiyle bu konuda bilinçlen-
dirme ve altyapı güçlendirme
çalışmalarının hızlanması
büyük önem taşıyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilenArın, elektrikli araç
alan kişilere bireysel olarak
kullanabilecekleri "wallbox"
adı verilen küçük AC şarj is-
tasyonlarının kurulumu sıra-
sında tesisatların mutlaka
ruhsatlandırılması ve gerekli
izinlerin alınarak projelendiril-
mesi gerektiğini kayde�i.

Özellikle cihazın gücünün
ne kadar olduğunu, bu gücün
tesisa�a olup olmadığının
kontrol edilmesi gerektiğini
vurgulayan Arın, "Mevcu�a
yeterli güç olsa bile projelen-
dirme yapılması ve ilgili fen
adamlarının bunu kontrol et-
mesi gerekiyor. Bu kontroller-
den sonra ilgili dağıtım
şirketinin projeye onay ver-
mesi, olur görüşünün alınması
ve sonrasında da projenin uy-
gulamaya geçmesi süreci baş-
lıyor." ifadelerini kullandı.

Kullanılacak kablo kesit-
leri, güvenlik ve şaftmalzeme-
leri, sigortalar, kaçak akım
engelleyicileri gibi tesisatın ol-
mazsa olmazlarının doğru
kullanılmadığı durumlarda te-
sisa�a aşırı yüklenmeden kay-
naklı yangın çıkma ihtimalinin
olduğu bilgisini paylaşan
Arın, "Buradaki tesisa�a
doğrumalzeme kullanılmazsa
araca giden elektrik akımıyla
beraber aracın piline zarar
verme, araca da zarar verme
ihtimali yüksek. İhtiyaç ve alt-
yapıya göre en uygun cihazı
seçmek, elektrikli araç şarj is-
tasyonu kurulumunda ilk ve
en önemli adımı oluşturuyor.
AC olarak ifade edilen şarj
noktaları 7.4, 11 ve 22 kilovat-
saat güç alternatifleriyle birçok
yapıya kolayca entegre edile-
biliyor. Şebekeden gelen
gücün çevrim yapılmadan
araca yönlendirilmesini sağla-
yan bu istasyon tipi, yatırım
maliyeti açısından da daha
uygun." değerlendirmesinde
bulundu.

Altyapı kontrolü
büyük önem taşıyor

Arın, söz konusu altyapı
güç kapasitesinin çok önemli
olduğunu vurgulayarak, "Eğer
güç kapasitesi yeterli değil ise,
en zararsız haliyle şarj hizmeti
verilemez. Mevcut altyapı
zarar görebilir ya da elektrikli
araç bozulabilir. En kötüsü de
ne yazık ki can kayıpları mey-
dana gelebilir. Topraklama bir
diğer önemli konu. Araçların

şarj işlemi için gerekli olan re-
ferans topraklama değerleri-
nin sağlanamaması
durumunda şarj hizmeti alına-
maz. Yangın çıkma ve altyapı-
nın zarar görmesi gibi
olumsuz sonuçlar gündeme
gelebilir." bilgisini paylaştı.

Şarj edilecek elektrikli oto-
mobilin ihtiyacına uygun ve
yayınlanmış standartları des-
tekleyen doğru şarj cihazının
seçilmesi gerektiğini kayde-
denArın, "Şarj cihazının enerji
alacağı tesisatın ve altyapı un-
surlarınınmevcu�a kullanılan
güçle birlikte şarj cihazının sis-
temden çekeceği ek gücü kar-
şılama noktasındaki
yeterliliklerinin yetkin ve ko-
nunun uzmanı olan kişi veya
kuruluşlarca doğru hesapla-
nıp analiz edilmesiyle mevzu-
atlara uygun talep, tesis ve
enerjilendirme süreçlerinin
yönetilmesi gerekir." ifadesini
kullandı.

Arın, tesisatın sözleşme
gücü, kurulu gücü ve şebeke-
den çekilenmaksimumgücün
tespit edilmesinin yürürlük-
teki yasal mevzuatlar açısın-
dan güç ihlaliyle kalite
kriterlerinin sağlanamaması
sebebiyle yaptırımlara maruz
kalmamak ve mevcut tesisin
kullanılabilir güç kapasitesini
tespit etmek açısından önemli
olduğunu vurguladı.

Elektrik kuvvetli akım tes-
isleri yönetmeliği ve ilgilimev-
zuatları doğrultusunda revize
altyapı tesisinin projelendiril-
mesiyle görevli elektrik dağı-
tım şirketinin onayına
sunulması ve talep edilen güç
artışının karşılanmasına yöne-
lik şartların belirlenmesi ge-
rektiğini belirten Arın,
"Dağıtım şirketinin onayladığı
elektrik projesi ve talebin kar-
şılanmasına yönelik belirlediği
bağlantı görüşü doğrultu-
sundamevcut altyapı yatırım-
larının yetkililer tarafından
tesis edilmesi ve kurumun
muayene süreci ile vize edil-
mesi gerekir." değerlendirme-
sini yaptı.Arın, elektrik altyapı
tesislerinin ve şarj cihazının
periyodik kontrol ve bakımla-
rının süreç içinde yapılması-
nın şarj sisteminin ve bu
sistem üzerinden hizmet alan
elektrikli aracın can vemal gü-
venliği açısından sağlıklı çalış-
masını sağlayacağını
aktararak, şunları kayde�i:

"İzlenilmesi gereken süreç-
lerin göz ardı edilmesi duru-
munda can ve mal güvenirliği
açısından risk barındıran,
toplu konutlarınmevcut altya-
pılarını da karmaşık ve yöne-
tilemez hale sokan, elektrik
tesisatında yetkinliği olmayan
kişilerin yaptığı tesis ve reviz-
yonu imalatlarıyla karşı kar-
şıya kalınabiliyor. Artan
elektrikli araç kullanımı ve do-
layısıyla şarj istasyonu ihtiyacı
sebebiyle, özellikle toplu
konut vasfındaki yapılarda
daha derli toplu ve ortak alt-
yapı üzerinden beslenen, bir-
çok elektrikli araç
kullanıcısının aynı anda isti-
fade edebileceği paylaşımlı
şarj istasyonu sistemlerinin
kurulması, potansiyel can ve
mal risklerini ortadan kaldıra-
cağı gibi ulusal ekonomimiz
açısından da önemli katmade-
ğerler oluşturacaktır."

Kaynak: AA

Elektrikli Araçlarda Şarj
Donanımı Hayati Önemde

OsmaniyeDevlet
Hastanesi Sağlık
Bakım Hizmetleri
Değerlendirme top-
lantısı gerçekleşti-
rildi.

Hastane konfe-
rans salonunda Baş-
h e k i m i

Uzm .Dr .Mür s e l
Koçer Başkanlığında
düzenlenen toplan-
tıya, Sağlık Bakım
Hizmetleri Müdürü
Nazmiye Akyol,
Hastane İdarecileri
ve kalite direktörü,
Sağlık Bakım Hiz-

metleri’ne bağlı
Bölüm Sorumluları
katıldı.

Toplantıda, sağ-
lık hizmetlerine yö-
nelik işleyiş
süreçlerinin takip
edilmesi, sağlık hiz-
metlerinin kalitesini

artırmaya yönelik
konular ele alındı ve
sorumlu birimlerin
mevcut durumu de-
ğerlendirilerek bilgi
alışverişinde bulu-
nuldu.

Toplantının ama-
cının, hastane yöne-

timi ve sağlık bakım
hizmetleri arasın-
daki koordinasyo-
nun güçlendirilmesi,
hasta memnuniyeti-
nin artırılması ve
hizmet süreçlerinin
iyileştirilmesiyle
sağlık çalışanlarının

karşılaştığı sorunları
tespit ederek çözüm
önerileri geliştirmek
ve hastane hizmet
kalitesini daha ile-
riye taşıma olduğu
kaydedildi.

İl Sağlık
Müdürlüğü

Devlet Hastanesinin hizmet kalitesi değerlendirildi

Osmaniye’de 48.
Bölge Eczacı Odası
tarafından kentteki
basın mensupla-

rıyla sohbet toplan-
tısı düzenlendi.
Oda yöneticileri ta-
rafından karşıla-

nan basın mensup-
larına, Eczacılar
Odasının çalışma-
ları ve yapılması

planlanan faaliyet-
ler hakkında bilgi
verildi.
Eczacılar Odasının

çalışmalarını anla-
tan oda temsilci-
leri, Osmaniye
Devlet Hastane-
sinde doktorlar ta-
rafından yazılan
ilaçlar konusunda
vatandaşların yaşa-
dığı sorunları çöz-
mek adına birim
kurulduğunu ak-
tardı.Oda yönetici-
leri, sosyal
sorumluluk proje-
lerine verdikleri
desteklerden do-
layı basın mensup-
larına teşekkür etti.

Toplantıya, Osma-
niye Valilik Basın
Yayın ve Halkla
İlişkiler Müdürü
Osman Turunç, Ce-
belibereket Gazete-
ciler Cemiyeti
Başkanı (CGC) Ali
Cihangir, Başak
Gazetesi İmtiyaz
Sahibi Bahri Çol-
pan, Gazeteci Ümit
Kahraman, Radyo
80 Yönetim Kurulu
Başkanı Şükrü Toz-
luklu katıldı.

Gonca Deniz
Karaçam

Eczacı Odası, Basın mensuplarıyla buluştu

Osman i ye ' d e
Boce, Bowling Dart
Federasyonu tara-
fından Bocce 1.Ka-
deme Yardımcı
Antrenör Kursu
açıldı.

Gençlik ve Spro
İl Müdürlüğüne
bağlı Çok Amaçlı
Spor Salonunda dü-
zenlenen kursa,
merkez ve ilçeler-
den 16 kursiyer ka-
tıldı.

Teorik dersin
yanı sıra Bocce Salo-
nunda Raffa, Volo
ve Petank Uygu-
lama dersler, milli
takım Bocce antre-
nörü Kubbe�in
Uslu, Mehmet
Akdağ ve Mustafa
Kaplan veriyor.

Kursla ilgili açık-
lamalarda bulunan
TBBDF Osmaniye İl
Temsilcisi Hüseyin

Danış,
"Osmaniye 'de

Bocce antrenör ek-
sikliği görülmüştü,
Federasyonla yaptı-
ğımız görüşme so-
nucunda ilimizde
kurs açtık ve 16 kur-
siyerimiz şuan 1.ka-
deme yardımcı
antrenör belgesini
aldıktan sonra 2. ka-
demeyi almaya hak
kazanacak. 2. Ka-
deme antrenörlük
belgesi alanlar il
spor müdürlükle-
rinde ve halk eğitim
merkezlerinde kurs
açabilecek. Kurs bo-
yunca gerek eğitim
salonu gerekse
Bocce Salonunun
tahsisindemisafirle-
rimizin konaklama-
sında desteklerini
esirgemeyen Osma-
niye Gençlik ve
Spor İl müdürü

Yusuf Çebi’ye çok
teşekkür ederiz”
diye konuştu.

Danış, Bocce
sporunun gelişmesi,
milli sporcular ye-
tiştirmek için mev-
cut Bocce
Salonunun faal hale
gelmesinin en
büyük temennileri
olduğunu sözlerine
ekledi.

M. Ali Ulugöl

Bocce Antrenörlük Kursu Açıldı

Mevlâna’nın Şiiri ve Şiirimizde Mevlâna
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